
Zápis z komise revitalizace sídliště Šipší ze dne 14.11.2005 

 

Datum a čas jednání: 14.11.2005, 15,30hodin 

 

Místo konání: zasedací místnost MÚ Kutná Hora,Václavské nám.182 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

Program jednání: 

 Zahájení , prezence 

 Informace o dopravním generelu – ing.arch.Kremla 

 Ing.Jirásek –informace – usnesení RM – bezpeč.kamera 

 Ing.Tvrdík, Ing.arch.Kremla - realizace DH – usnesení RM 

 Ing.Jirásek -  prohlídka sídliště ze dne 31.10.2005-zpráva 

 Kontrola zápisu – Ing.Jirásek 

 Různé 

 

Zahájení ,prezence 

 

 Předseda komise přivítal přítomné, provedl prezenci a obeznámil s programem. 

 Pan předseda pověřil pí Děkanovskou, aby zjistila,zda pan Eduard Novák má ještě 

zájem o činnost v komisi , protože má opakovanou absenci (v případě potvrzení 

nezájmu bude na příští komisi navržen na zrušení členství) 

 Na komisi byl pozván pan Petr Bubeníček, bytem Havířská stezka 141, Kutná Hora 

(na základě zájmu o činnost v komisi dle ankety – nedostavil se) 

 Předseda společenství vlastníků v Ortenově ulici pan  Jindra, který zaslal dopis 

s upozorněním ne nedostatečný odvod dešťových a jiných  povrchových vod 

kanalizačních sítí byl pozván na jednání komise, ale jelikož je pracovně v letošním 

roce mimo Kutnou Horu je domluvena jeho účast na lednové jednání komise –tj. 

9.1.2006 

 

Dopravní generel – sídliště Šipší 

 

 Informaci o jednání k projektové dokumentaci :Kutná Hora - regenerace sídliště Šipší 

1.etapa s firmou Highway Design velmi podrobně i za pomoci mapového materiálu 

prezentoval ing.arch.Kremla ( za komisi  byla účast zastoupena panem ing.Tvrdíkem) 

 Byly předloženy tři možné varianty řešení , vycházející z návrhu dopravního generelu 

a dle našeho požadavku v souladu s dopravním generelem, je to i z důvodů , že ještě 

nevíme, jak to dopadne s pozemky – nevyjasněné vlastnictví, proto víc variant 

 Ing.arch.Kremla představil níže uvedené varianty a zodpovídal dotazy členů komise  

 Varianta I-návrh komplexního řešení stavební části A (Jana Zajíce,Studentů,Havířská 

stezka, Opletalova) a organizace dopravy části B(17.listopadu), obě části v souladu 

s DG.Řeší dílčí stavební úpravy  a organizaci dopravy na stávajícím parkovišti pod 

sady , při ulici Opletalova – tj.stavební část C. 

 Varianta II.-návrh organizačních opatření stavební části A a organizace dopravy části 

B. Řeší organizaci dopravy stavební části C. Tato varianta vychází  z požadavku 

zadavatele na umožnění realizace organizačních úprav ulice 17.listopadu bez  

podmínky kompletních stavebních  úprav části A. 



 Varianta III – návrh komplexního  řešení stavební části A (Jana Zajíce, Studentů, 

Havířská  stezka, Opletalova) ve variantě a návrh  komplexních  úprav ulice 

17.listopadu, částečné  stavební úpravy části C. 

 Dle pana architekta Kremly informace , která se týkala investičních  nákladů, byla na 

jednání prezentována panem Ing.Kmoníčkem takto:  

Na realizaci jednotlivých variant by bylo přibližně potřeba: 

 -    varianta I -12,1 mil Kč 

-  varianta II.- 0,8 mil Kč 

- varianta III – 28 mil Kč (avšak realizace jen části, ve stavebním rozsahu 

varianty I, přibližně stejné náklady tj. okolo 12 mil.Kč) 

 Ing.arch Kremla považuje variantu č.III za koncepční materiál, podle kterého  by se 

měla 1.etapa regenerace naplňovat 

 Diskuse k jednotlivým variantám 

 Závěr: Komise doporučuje z hlediska stavebních úprav  rozpracovat  variantu III. 

s menším  kruhovým objezdem 

 Firma Highway Design má do konce roku odevzdat variantu I a do konce března 2006 

variantu II.a III. 

 

Bezpečnostní kamera 

 Pan předseda informoval o jednání , které proběhlo s panem Bc.Marečkem - Městská 

policie ohledně nákupu bezpečnostní kamery 

 Byly již předloženy nabídky 

 Proběhne montáž sloupu na křižovatce ulic Havířská stezka a 17.listopadu 

 Dotaz Ing.Nováková  - montáž kamery přímo na budovu ? 

 Ing.Jirásek  - odpověděl, nebylo by dostatečně vidět na poznávací značky aut 

 

Dětské hřiště-Ing.arch.Kremla,Ing.Tvrdík 

 Ing.arch.Kremla –předložil k diskusi nabídky firem na dodávku a montáž  dětského 

mobiliáře na sídlišti, které byly osloveny. Jedna je sice levnější, má více prvků –firma 

KARIM-Kroměříž, druhá je cenově vyšší-firma TOJA,Praha, dovozce hracích prvků 

KOMPAN, ale je to  jeden komplexní prvek 

 Proběhla diskuse , v které většina členů souhlasí s nákupem hracího prvku v celku  

 Komise doporučuje nákup hracího prvku od firmy TOJA z Prahy ( prvek řešený 

komplexně ) 
       

Prohlídka sídliště –informace sídliště 

 

 Dne 31.10.2005 bylo jednání komise v terénu-proběhla prohlídka sídliště Šipší 

 Podrobný zápis zpracoval předseda komise Ing.Jirásek , který je součástí tohoto 

zápisu. Na dnešním jednání komise byl ještě podrobněji prodiskutován s členy komise, 

kteří se prohlídky nezúčastnili 

 Na sídlišti je velké množství závad, které by bylo potřebné řešit a odstranit. 

  „Vzorové kontejnerové stání“ –  -Ing.Suchánek – do 14 dnů sezvat na jednání –

Ing.Bartoně , Ing.Hájkovou,Ing.Jiráska 
 

 Úkoly:  

- do skříňky v Kauflandu umísití nadpis , že je to informační  místo MÚ a znak 

města –zajistí E.Hnátková –termín 30.11.2005 



- zjistit, zda je v provozu výměník Mazákova –zajistí Ing.Jirásek – termín 

29.11.2005 
- napsat článek  do Kutnohorských listů – témata: např.  umístění 

bezpečnostních kamer ,informační skříňka v Kauflandu, příprava I.etapy 

revitalizace sídliště, rozpočet 2006:Zajistí E.Hnátková-termín leden 2006 dle 

dodání podkladů (Ing.Jirásek, Ing.arch.Kremla) 
- projednat možnost zapnutého  osvětlení na parkovišti Kaufland na místě, kde 

parkují vozidla občanů (podstatně lepší rozlišení na bezpečnostní kameře na 

Kauflandu) –zajistí:Ing.Jirásek (požádá o spolupráci místostarostu 

B.Dvořáka) – termín 31.12.05 
- Projednat  možnosti ve využití sportovního  hřiště ZŠ Jana Palacha občany 

sídliště – zajistí :Mgr.Franc – termín 31.12.05 

Kontrola zápisu 

 Noví členové obdrželi jmenovací dekrety 

 Náš návrh na usnesení ohledně ankety byl přijat RM  č.usnesení 960/05 na jednání 

2.11.2005 

 Návrh na usnesení ohledně chodníku ke Kauflandu byl přijat usnesením č.950/05 

 

Různé 

 Informace pí Hnátková – měla za úkol zjistit počet obyvatel  na území sídliště Šipší – 

je to 5393 obyvatel. 

 

 Pozvat na lednové jednání představitele Společenství vlastníků pana Jindru – zajistí 

Děkanovská 

 Informace ohledně generelu odvodnění  - zajistí Ing.arch.Kremla 

 

 

Příští jednání komise se jedná  dne 9.ledna 2006 v 15.30 hodin 

v malé zasedací místnosti MÚ ve Vlašském dvoře 

 

 
Zapsala:Děkanovská Alena 

Zápis ověřil e-mailem:Ing.Zdeněk Jirásek 


